
BESTYRELSESMØDE AFD. 7 D. 22.05.19 

TILSTEDE: Anders, Hans, Svend Aage, Helle, Gitte, Pia, Henrik og Ann – afbud fra Dorthe. 

  1 . Velkomst 

  2. Godkendelse af dagsorden. 

 Godkendt uden bemærkninger. 

 3. Helhedsplan afd. 7 (Gl. kongevej, Abildsgaardsvej & Uttrupvej. 

 Se punkt 6. 

 4. Trappe/vinduesvask 

 Se punkt 6. 

  5. Godkendelse af forrige referat. 

Referat fra møde d. 25.04.19 godkendt, dog med den rettelse, at der er bevilget 3000 kr. til 

Partyklubben – ikke 300 kr. 

  6. Orientering fra Formanden. 

Administrationen har orienteret om, at der efter renoveringen er ekstra penge til vore 

udearealer. Mere om dette på ekstraordinært afdelingsmøde d. 20.06.19. På dette møde vil 

administrationen også følge op på, hvad der er fundet ud af i forhold til vinduesvask. 

Derudover er der fastlagt beboermøde d. 03.09.19. 

  7. Orientering fra Hovedbestyrelsen. 

Hans refererede fra sidste møde. Hans var på valg i år, og blev enstemmigt valgt igen. 

Derudover blev Svend Aage valgt som 1. suppleant. Der er nyt møde d. 11.06.19, hvor 

bestyrelsen konstituerer sig selv. 

  8. Kassereren orienterer. 

 Der er intet nyt. 

  9. Godkendelse af dagsorden til beboermøde i september. 

Dagsordenen bliver godkendt. I år er Anders, Hans, Dorthe, Gitte og Ann på valg, de 

modtager alle genvalg. 

  10. Renovering etape 3. 

Alt går stadig efter planen. Vi afventer licitationen. 

   



11. Sommerfest. 

Indbydelse godkendes. Den bliver husstandsomdelt. d. 11. & 12. juni, samt bliver hængt op i 

opgangene senere. 

Der er salg af billetter d. 25 & 27. juni, se sted og tid på indbydelsen. 

12. Medlemskab af vores foreninger fra andre afdelingsbeboere i SHB. 

Vi har fået en forespørgsel vedr. om afd. 7’s klubber må tage folk med, der ikke bor i 

afdelingen. Bestyrelsens holdning til dette er, at det ikke må give en merudgift for afd. 

Derudover er det ok. 

13. Multibane. 

 Videreføres. 

14. Knallert-cykelskure på terræn. 

 Videreføres. 

15. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning. 

Der er ingen indkomne forslag. 

16. Evt. 

Gitte spørger om skilte ved vejen i den gl. afd. 23. Der bliver snakket lidt om det, og det 

konstateres, at der er delte meninger om disse skilte. 

17. Udearealer i afdelingen. 

 Se punkt 6. 

Næste bestyrelsesmøde 04.07.19 kl. 18.30 + ekstraordinært afdelingsmøde d. 20.06.19 kl. 19.00 

 

Referenten takker for et godt møde. 


